# JDFI

## الشركة الأردنية للتطوير و الاستثمار المالي

#### JORDANIAN CO. FOR DEVELOPING & FINANCIAL INVESTMENT

الرقم: 2018/4/61

التاريخ: 2018/4/9

السادة /هيئة الأوراق المائية المحترمين السادة / بورصة عمان المحترمين

## دعوة حضور اجتماع البيئة العامة العادي

يسر مجلس ادارة (الاردنية للتطوير والاستثمار المالي) دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي الشركة والذي سيعقد في تمام الساعة 12:00 من ظير يوم الاثنين الموافق 30 / 4 / 2018 ، في مكاتب الشركة الكائن في ام النينة شارع شط العرب بناية ( 39) ، وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي :

- 1- تلاوة وقائع محضر اجتماع الييئة العامة العادي السابق.
- 2- مناقشة تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة لعام 2017 والخطة المستقبلية لعام 2018.
  - 3- الاستماع إلى تقرير مدققي حسابات الشركة عن السنة المالية 2017.
  - 4- مناقشة الحسابات الختامية والميز انية العمومية لعام 2017 والمصادقة عليها.
- 5- ابراء ذمة مجلس الادارة من المسؤولية عن السنة المالية المنتيية في 31 كانون الاول 2017 بحدود احكام القانون .
  - 6- انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2018 وتفويض مجلس الادارة بتحديد اتعابيم
- 7- أي امور اخرى تقترح الهيئة العامة ادراجها على جدول الاعمال حسب احكام المادة (171) البند التاسع من قانون الشركات.

وتفضلوا بقبول الاحترام،،،،



الدانسرة الإدارية والمالية الديسوان ١٩٠١ م ١٩٠١ م

UM Uthaina Shat Alarab St. Building 39

Phone : +962 6 5514448/9 Fax : +962 6 5514445

Postal Code 11185 P.O. BOX 851157

أم اذينة شارع شط العرب بناية رقم 39

كس : +962 6 5514445 +

صندوق البريد 851157 عمان 11185 الأردن

E- mail :info@ popnfc.com



# الشركة الأردنية للتطوير و الاستثمار المالي

### JORDANIAN CO. FOR DEVELOPING & FINANCIAL INVESTMENT

NO: 62/4/2018 Date: 9/4/2018

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange

The Board of Directors of (Jordanian Co. for Developing & Financial Investment) cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held on 12:00 P.M at Monday 30/4/2018 at (In the offices of the company located in (Um Uthaina Shat Alarab street Building 39) to discuss the following matters:-

- 1. Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 30/4/2017.
- 2. The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 2017 along with its future plans 2018.
- 3. The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 13/12/2017.
- 4. The financial statements for the year2017.
- 5. Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31 December 2017.
- 6. Electing the Company's auditors for the next fiscal year 2017, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations.
- 7. Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meeting.

Kindly accept out highly appreciation and respect

Chairman of board of Direct

Dr Amer AL Masher

UM Uthaina Shat Alarab St. Building 39

Phone : +962 6 5514448/9 Fax : +962 6 5514445

rax : +902 0 3314443

Postal Code 11185 P.O. BOX 851157

ام اذينة شارع شط العرب بناية رقم 39

+962 6 5514448/9:

هاتف

+962 6 5514445 :

فاكس

صندوق البريد 851157 عمان 11185 الاردن

E- mail:info@ popnfc.com